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Beste MT-leden,

Even een update v.w.b. subsidieregeling IC-opschaling en contractering MSZ 2021.

Subsidieregeling IC-opschaling

Uitvoering loopt op schema...

De uitvoering van de subsidieregeling loopt volgens mij redelijk volgens verwachting. Alle aanvragen waren op tijd ingediend en

DUS-1 is druk bezig met de afwikkeling en onderhoudt daartoe contact met CZ, MEVA en WJZ. In totaal zijn alle bedden

aangevraagd waarmee in de regeling rekening is gehouden en de raming voor de genormeerde kosten per IC-bed is daarmee in

lijn met het gereserveerde/beschikbare budget. De kosten voor de subsidieposten die uiteindelijk op (gemaximeerde) werkelijke
kosten worden afgerekend, vallen lager uit dan geraamd:

+ Volgens verwachting heeft ongeveer 1/5 van de betrokken ziekenhuizen middelen voor verbouwingen aangevraagd die

boven de “richtinggevende grensbedragen” gingen en waarover een bouwkundig comité zich moet uitspreken. Die

ziekenhuizen kunnen in 2020 al het “richtinggevende grensbedrag” krijgen. Anderzijds zijn er ziekenhuizen die niet of

nauwelijks voor verbouwing aanvragen.

*« De post inventaris wordt ook op basis van werkelijke kosten afgerekend tot een hard maximum. Die post is nogal divers

en blijkt daardoor nog wel wat lastig te interpreteren voor DUS-I.

+ Uitgaven voor crisisvoorraad geneesmiddelen pakken een stuk lager uit: nog geen € [JEREZ waar we rekening
hebben gehouden met [IEEE

Al met al houden we in 2020 waarschijnlijk wat geld over op het gereserveerde budget, terwijl in 2021 nog wat geld nodig zal

zijn voor aanvullende verbouwingskosten conform advisering door bouwkundig comité.

... maar felle bezwaren tegen subsidieregeling
So far so good. Alle ziekenhuizen hebben bedden conform de regeling aangevraagd, maar dat laat onverlet CZ nog veel te

stellen heeft met bezwaren van ziekenhuizen. Na heel veel overleg hebben zes ziekenhuizen deze week zelfs de stap naar de

rechter gezet, omdat ze vinden dat er voor hen in de uitgangssituatie met teveel bedden rekening is gehouden en ze dus voor te

weinig bedden subsidie kunnen krijgen. Door te dreigen met een kort geding willen ze dat VWS de oplossing vindt in het budget
dat zij krijgt van het Ministerie van Financién (sic) en wel voor 7 december. De Landsadvocaat stuurt nog deze week een brief

terug dat dit wat ons betreft geen oplossing is en adviseert inhoudelijk niet met de ziekenhuizen verder te praten. De

Landsadvocaat verwacht ook dat de kans niet zo groot is dat een rechter zich snel inhoudelijk over deze kwestie zal uitlaten.

CZ is hier natuurlijk behoorlijk ontstemd over en het gaat ook invloed hebben op het BO MSZ morgen. DGCZ en CZ hebben

contact met NVZ om hen zover te krijgen dat ze de kikkers terug in de kruiwagen krijgen. Sfeer: wat heeft het voor zin om

afspraken te maken met NVZ als leden vervolgens volstrekt hun eigen gang gaan? De zes ziekenhuizen die naar de rechter zijn

gestapt, lijken zich van NVZ en LNAZ weinig aan te trekken. Het viel eerder vandaag niet helemaal uit te sluiten dat het BO MSZ

morgen als gevolg van het gedoe over de subsidieregeling niet zou doorgaan, maar het lijkt erop dat hierover morgen in het BO

MSZ gesproken gaat worden. Terwijl het niet de bedoeling is om bij de geuite bezwaren stil te staan. De regeling staat wat ons

betreft niet ter discussie.

Bestuurlijk overleg MSZ op vrijdag 4 december

Inzet vanuit VWS

De annotatie voor het BO stuur ik ter informatie hierbij. Zoals daarin ook te lezen valt:
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Ideeén van CZ voor vervolg
+ Afspraken op papier zetten en gezamenlijk op bureauniveau uitwerken. Daarbij ook IRF goed betrekken.

+ Volgende week vervalg BO MSZ. Niet ingaan op eventueel verzoek om overleg met minister: eerst afspraken op papier

zetten; op punten waar we NVZ en NFU niet tegemoet komen valt ook bij minister niets te halen.

CZ houdt er overigens rekening mee dat we er met NVZ en NFU niet uit gaan komen en dat we mogelijk moeten gaan nadenken

over andere mogelijkheden om NVZ en NFU tegemoet te komen.

En dan zitten we ook nog met de overschrijding MSZ 2018...

In dit verband drijft er trouwens nog een haar in de soep. Uit de Q3-cijfers 2020 is naar voren gekomen dat de overschrijding
MSZ 2018 met circa € FE miljoen is opgelopen tot ongeveer€BEE miljoen. We moeten de komende maanden met de partijen bij
het HLA MSZ een traject in om bij de voorjaarsbesluitvorming tot een besluit te komen over de eventuele consequenties van de

overschrijding in 2018. De HLA-partijen lijken dit niet scherp op het netvlies te hebben. Nu we zover van elkaar afstaan, is dit

niet echt het moment om hierover te beginnen. Anderzijds zal het ook niet sfeerbevorderend werken als dit punt gaat opspelen
als we tot een moeizaam akkoord zijn gekomen.

Tot zover. Natuurlijk ben ik graag bereid een en ander nader te verduidelijken. Sowieso zal ik jullie op de hoogte houden van de

uitkomsten van het BO MSZ.

Groeten van


